



Liquid Glue

Translucent Glue

Elmer's translucent colourliquid glue is a specially formulated washable glue that comes in a range of gem-like colours ideal for any arts and crafts! Whether used for decorating, painting, gluing and even for making slime, this easy to use translucent glue allows for endless creativity.

الاصمغ القابل للغسل الذي يأتيكم في تشكيلة رائعة من الألوان المماثلة للأحجار الكريمة، يقدم الحل المثالي لأي من الفنون والحرف اليدوية، سواء تلك المستخدمة للتزيين، الرسم، اللصق، أو حتى لصنع السلايم، حيث يتيح هذا الاصمغ شبه الشفاف استخداماً سهلاً وسلساً لإبداعات لانهائية.

EM-2109485



Blue colour
147 ml
Ctn. 18 pcs.

اللون الأزرق
١٤٧ مل
الكرتون ١٨ حبات.

EM-2109496



Pink colour
147 ml
Ctn. 18 pcs.

اللون الوردي
١٤٧ مل
الكرتون ١٨ حبات.

Metallic Glue

Shimmery, metallic glue for eye-catching arts, crafts and slime. Ensure your slime creations stand out from the crowd with this glistening metallic glue ! ELMER'S Metallic Glue uses a child-friendly* formula that's washable with soap and water. It dries clear and doesn't run for flawless arts, crafts and school projects. The smooth glue formula is perfect for making slime at home or in the classroom.

اصمغ معدني متألّق ومتملّئ تشكيلة مذهلة من الفنون، والحرف اليدوية، والسلايم التي تجذب الاهتمام وتلفت الانتباه. يمكنك التأكد أن إبداعات السلايم سوف تحظى بمكانة بارزة ومتميزة مع هذا الاصمغ المعدني البراق والمتلألئ، ومن الجدير بالذكر أن الاصمغ المعدني من إلمر يعتمد تركيبة غير ضارة بالأطفال وقابلة للغسل بالماء والصابون. كما أنه يجف بشكل شفاف بقوام غير سائل من أجل إنجاز الأعمال الفنية، والحرف اليدوية، والمشروعات المدرسية المثالية والخالية من العيوب. الاصمغ الرقيق تركيبة مثالية لصنع السلايم في المنزل أو في الصف الدراسي.

EM-2109493



اللون التركواز المعدني
١٤٧ مل
الكرتون ١٨ حبات.

Metallic teal colour
147 ml
Ctn. 18 pcs.

EM-2109503



اللون الأزرق المعدني
١٤٧ مل
الكرتون ١٨ حبات.

Metallic blue colour
147 ml
Ctn. 18 pcs.

EM-2109508



اللون الوردي
١٤٧ مل
الكرتون ١٨ حبات.

Pink colour
147 ml
Ctn. 18 pcs.

Glow In The Dark Glue

Bright and colourful glow in the dark glue for that new ELMER'S glue experience! For slime that shines when the lights go out! ELMER'S Glow in the Dark uses a child-friendly* formula that's washable with soap and water. It dries clear and doesn't run for flawless arts, crafts and school projects. The smooth glue formula is perfect for making slime at home or in the classroom.

توهج مذهل بألوان مشرقة ومتنوعة مع الاصمغ الداكن لتجربة الاصمغ الجديدة من إلمر. سلايم متألّق يضيء عند إطفاء الأنوار. تركيبة غير ضارة بالأطفال، قابلة للغسل بالماء والصابون. كما أنه يجف بشكل شفاف بقوام غير سائل من أجل إنجاز الأعمال الفنية، والحرف اليدوية، والمشروعات المدرسية المثالية والخالية من العيوب. الاصمغ الرقيق تركيبة مثالية لصنع السلايم في المنزل أو في الصف الدراسي.

EM-2162077



١٤٧ مل
الكرتون ١٨ حبات.
147 ml
Ctn. 18 pcs.

EM-2162078



اللون الأزرق
١٤٧ مل
الكرتون ١٨ حبات.
Blue colour
147 ml
Ctn. 18 pcs.

EM-2162079



اللون الوردي
١٤٧ مل
الكرتون ١٨ حبات.
Pink colour
147 ml
Ctn. 18 pcs.